

顧客服務登記表格 Customer Service Requisition Form

甲部：客戶現時資料 Part A: Customer's Existing Information		填寫日期： Fill In Date
客戶名稱： Customer Name		
客戶編號： Account Number	聯絡人姓名： Contact Person	
聯絡電話： Phone Number	傳真號碼： Fax Number	
乙部：客戶新資料 (如適用) Part B: Customer's New Information		生效日期： Effective From
<input type="checkbox"/> 開立新戶口 Open New Account	<input type="checkbox"/> 開立分行戶口 Open Branch Account	<input type="checkbox"/> 更改客戶資料 Change Customer's Information
客戶名稱 (如不同上)： Customer Name (if not same as above)		
客戶地址： Customer Address		請同時填寫中文及英文地址 Address should be filled in with both chinese and English
電郵地址： Email Address		
聯絡人姓名： Contact Person	聯絡電話： Phone Number	傳真號碼： Fax Number
其他備註： Other Remarks		
(現) 公司印章及授權人簽署 (Existing) Company Chop & Authorized Signature		(新) 公司印章及授權人簽署 (New) Company Chop & Authorized Signature

**客戶須知 Customer Notice :** 更改客戶資料需時最少3個工作天，不包括星期六、日及假期。

The amendment of customer information will take at least 3 working days excluding Sat, Sun and Public Holiday.

客戶如更改公司名稱，須要提供新公司名稱之商業登記副本。借用蒸餾水機的按金名稱亦必須一併更新。新名稱公司同意負責全部月結戶口的未付餘款。

If customer wants to amend the company name, a copy of new B. R. Certificate should be provided. The deposit of loan dispenser should be also amended. The new name's company must agree to take responsibility for the outstanding payment of all credit accounts.

填妥表格後，請電郵 carboy@vitasoy.com 或傳真 2467 3516 至 維他奶國際集團有限公司 商業業務部。

Please return this form at email address carboy@vitasoy.com or at fax number 2467 3516 to Commerical Business Department, Vitasoy International Holdings Limited.

如有查詢，請聯絡我們 網頁 [www.distilledwater.com.hk](http://www.distilledwater.com.hk) 或 查詢熱線 2468 9898

For further assistance, please contact us at website [www.distilledwater.com.hk](http://www.distilledwater.com.hk) or enquiry hotline at 2468 9898